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Başkan Takır’dan, ikametgah çağrısı
Tirebolu Belediye Başkanı Burhan 

Takır, İller Bankası’nın katkı paylarından il-
çenin daha fazla faydalanabilmesi ve 
belediyenin daha fazla hizmet sunabil-
mesi için var olan nüfusun arttırılmasına 
yönelik çağrısını bir kez daha yineledi.

İkamet taşıma işleminin 31 Aralık 
2020’de sona ereceğine dikkat çeken 
başkan Takır; Tirebolu’da ikamet etme-
lerine rağmen köy, belde, ilçe veya 
başka ilde ikametgahı bulunan tüm 
hemşerilerin, ikametgahlarını en geç yıl 
sonuna kadar Tirebolu’ya almalarını 
beklediklerini belirtti.

Takır, “Bilindiği gibi, belediyemizin en 
büyük gelir kaynağı İller Bankası’ndan al-
dığı paylardır. Bu da ilçemizde resmi 

olarak ikamet edenlerin sayısına göre belir-
lenmektedir. Belediyemizin İller Bankası’ndan 
alacak olduğu payın artması, daha çok ve 
daha kaliteli hizmet anlamına gelmektedir. 
İlçemizi sizlerin göstereceği örnek vatandaşlık 
sayesinde geliştirip kalkındıracağız. Bunun için 
alınan her ikametgah, Tirebolu’muz için artı 
bir avantaj demektir. O nedenle diyoruz ki, Ti-
rebolu’yu seven ve şehrimizin gelişip kalkın-
masını isteyen herkesin, dışarıda olan ikamet-
gahlarını Tirebolu’ya almalarını bekliyor ve isti-
yoruz” dedi.

Öte yandan, daha önce yapılan çalış-
malarla merkez nüfusunu 17-18 binlerden 20 
bine çıkaran ve doğalgaz almaya hak kaza-
nan Tirebolu’nun nüfusunun 24-25 binlere çı-
karılmasının hedeflendiği kaydedildi.

 Kalbine yenik düştü 
Giresun Üniversitesi Tirebolu İletişim Fakültesi’ne kayıt yaptı-

ran Aleyna Şengül, kalp rahatsızlığı yüzünden geçirdiği ameli-
yat sonrasında hayata dönemedi ve okulunu göremeden ha-
yatını kaybetti. Şengül’ün ölümü, ailesini ve arkadaşlarını yasa 
boğdu.

Aleyna Şengül, 2020-2021 eğitim öğretim yılında Tirebolu 
İletişim Fakültesi Halkla İlişkiler ve Tanıtım Bölümü’ne kaydını 
yaptırıp üniversite hayatına evinden sürdürdüğü uzaktan eği-
timle devam ediyordu.

Okulunu göremeyen ve genç yaşta kalbine yenik düşen 
öğrencinin cenazesi, Şalpazarı’na bağlı Düzköy Köyünde göz-
yaşları arasında toprağa verildi. Talihsiz öğrencinin ani ölümü, 
Tirebolu İletişim Fakültesi’nde de derin üzüntü yarattı.

Muttab köprüsünde son gelindi
iresun Valisi Enver Ünlü, “16 Ekim'de yapımı-

Gna başlanan, üç açıklıklı, iki ayaklı Tirebolu-
Doğankent karayolu üzerindeki köprümüz; 

geceli gündüzlü bir çalışmanın ardından yıl bitmeden 
ulaşıma açılıyor. Başta bakanımız Adil Karaismailoğlu 
olmak üzere emeği geçenlere teşekkür ediyoruz” dedi.

Vali Ünlü, 22 Ağustos tarihinde yaşanan afette yıkılan 
menfezin yerine yapılmakta olan Muttab Köprüsü inşa-
atında sona gelindiğini ifade ederek, veriler sözün tutul-
duğuna dikkat çekti.

Yetkililer tarafından köprü inşaatıyla ilgili her gün bilgi-
lendirilen Vali Ünlü, sosyal medya hesabından açıkla-
mada bulunarak, köprünün birkaç gün içinde hizmete 
gireceğini duyurdu.Vali Ünlü, sosyal medya hesabın-

dan “Sözümüzü tuttuk” diyerek, “16 Ekim'de yapımı-
na başlanan, üç açıklıklı, iki ayaklı Tirebolu-
Doğankent karayolu üzerindeki köprümüz; geceli 
gündüzlü bir çalışmanın ardından yıl bitmeden ulaşı-
ma açılıyor. 

Başta bakanımız Adil Karaismailoğlu olmak üzere 
emeği geçenlere teşekkür ediyoruz” paylaşımında 
bulundu.Giresun il genelinde 22 Ağustos'ta etkili olan 
sağanak sonucu Tirebolu-Doğankent kara yolunun 
12. kilometresinde menfez çökmüş, bunun sonu-
cunda 5 jandarma personeli ve 1 iş makinesi opera-
törü sele kapılmıştı.

Tirebolu-Doğankent kara yolu, 22 Ağustos'tan bu 
yana ulaşıma kapalı bulunuyor.

Kadınlardan 
ekonomiye katkı

Ti rebolu’da kadınların 
ekonomiye daha çok katkı 
sunmalarını sağlamak ama-
cıyla yeni bir kooperatif kurul-
du.

“S.S. Tirebolu Kozbaşı 
Kadın Girişimi Üretim ve İşlet-
me Kooperatifi” adı altında 
kurulan kooperatifte, köylü 
kadınların ürettiği ürünlerin 
alım satımı yapılacak.

Tirebolu Belediye Başkanı 
Burhan Takır ’ın eşi Emriye 
Takır il CHP İlçe Başkanı 
Fatma İyice’nin de içinde bu-
lunduğu girişimci kadınlar-
dan Canan Kurt, Nurgül Takır, 
Gönül Özdemir, Havva Altay 
ve Sadiye Himoğlu’ndan olu-
şan kooperatifin, 21 Aralık 
Dünya Ko ope ra t i f ç i l i k  
Günü’nde Giresun Ticaret ve 
Sanayi Odası’nca tescili de 
yapıldı.

Kooperatifin kurucu yöneticileri, kırsal kesimde 
yer alan kadınlara ekonomik yönden katkıda bulun-
mak ve onların ürettiği ürünleri uygun piyasa orta-
mında pazarlamak amacıyla yola çıktıklarını belirte-
rek, üretimde kadınların da bulunmasını sağlaya-
caklarını kaydettiler.

Çay-Kur’dan Tirebolu’ya kurayla 7 işçi

 Belediyeye çöp toplama aracı hibe edildi 

Çay İşletmeleri Genel Müdürlüğü (Çay-Kur) tarafından yeni 
dönem için kuruma alınması gereken engelli ve eski hükümlü 
işçiler için kura çekimi yapıldı ve Rize’de gerçekleşen kurada 
şanslı kişilerin isimleri belli oldu. Noter huzurunda çekilen kura 
sonucunda toplamda 61 engelli ve 39 eski hükümlü işe alındı. 
Tirebolu’daki fabrikaya ise 4 engelli ve 3 eski hükümlü yerleştiril-
di.

Çay-Kur Genel Müdürlüğü’nden konuyla ilgili olarak yapı-
lan açıklamaya göre; kurum bünyesine alınacak 61 engelli 
kadrosu için 1368 kişi müracaatta bulunurken, 39 eski hüküm-
lü kadrosu için de 552 kişi başvuru yaptı.

İstanbul Şişli Belediye Başkanı Muammer Keskin, Tire-
bolu Belediyesi’ne modern çöp toplama aracı gönderdi.

Tirebolu Belediye Başkanı Burhan Takır, Şişli Belediye 
Başkanı Keskin’e, yaptığı anlamlı jestinden dolayı teşek-
kürlerini ileterek, bu aracın da gelmesiyle belediyenin ma-
kine parkını daha da zenginleştirdiklerini söyledi.

Şişli Belediye Başkanı Keskin’in, Tirebolu Belediyesi’ne 
geçici süreyle bağışladığı çöp toplama aracı, belediye-
nin temizlik işlerinde kullanılacak. Tirebolu Belediyesine ka-
zandırılan aracın, ilçede hizmete girmesi büyük mem-
nunluk yarattı.

Tirebolulu bekçi 
koronavirüse yenildi

Cerrahpaşa Tıp Fakültesi Hastanesi Acil Servisi'nde bekçi 
olarak çalışan 57 yaşındaki Recep Ünlü koronavirüs nede-
niyle hayatını kaybetti. Giresun’un Tirebolu ilçesinden olan 
ve görevi başındayken koronavirüse yakalanan Ünlü, yakla-
şık 2 aydır Cerrahpaşa Tıp Fakültesi hastanesinde tedavi gö-
rüyordu.

Cerrahpaşa Tıp Fakültesi Hastanesi Acil Servisi'nde bekçi 
olarak çalışan evli ve 2 çocuk babası Recep Ünlü görevi ba-
şındayken koronavirüse yakalandı. Yaklaşık 2 aydır koronavi-
rüs tedavisi gören Ünlü, 15 gün önce kaldırıldığı yoğun 
bakım servisinde yapılan müdahalelere kurtarılamadı.

İstanbul Valisi Ali Yerlikaya da sosyal medya hesabı üze-
rinden başsağlığı mesajı yayınladı. Yerlikaya, “Cerrahpaşa 
Tıp Fakültesi Hastane Polis noktasında, 30 yıldan fazla görev 
yapan Bekçi Receb Ünlü'yü Covid-19 nedeniyle kaybettik. 
Receb Ünlü kardeşimize Allah rahmet eylesin. Mekanı cen-
net olsun. Ailesi, yakınları ve Emniyet Teşkilatımıza sabır ve 
başsağlığı diliyorum" dedi.
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Çay-Kur Tirebolu’ya kurayla 7 işçi

(Baştarafı 1'de)
Çay-Kur Genel Müdürlüğü’nün bulunduğu Rize’de 

gerçekleşen kura sonunda, ilçe faaliyet gösteren Tirebo-

Adalet ve Kalkınma Partisi Giresun Milletvekili, TBMM 
Plan ve Bütçe Komisyonu Üyesi Cemal Öztürk, “Türkiye'ye 
yeniden yabancı sermayenin gelmesine imkân sağla-
yacak bir para ve maliye politikaları dönemine girmemiz 
lazım” dedi.

TBMM Plan ve Bütçe Komisyonu'nda, Türkiye Cumhuri-
yet Merkez Bankasının faaliyet ve para politikalarına ilişkin 
bilgilendirme yapıldı.

Merkez Bankası Başkanı Naci Ağbal'ın sunumundan 
sonra söz alan komisyon üyeleri görüş ve eleştirilerini dile 
getirdi.

Milletvekili Cemal Öztürk de, pandemiden dolayı 
bütün dünyanın olağanüstü bir dönem yaşadığını, 
Türkiye'nin de bu gelişmelerden etkilendiğini söyledi.

Merkez Bankasının temel amacının fiyat istikrarını 
sağlamak olduğunu anımsatan Öztürk, “Fiyat istikra-
rının kalıcı olarak sağlanması ülke ekonomilerinin 
temel amacıdır. Son bir yılda gelişmeler bütün he-
sapları alt üst etti. Bu durum sokağı, yatırımı, kamu 
ekonomisini, bütçeyi etkiledi” diye konuştu.

Öztürk, Merkez Bankasının piyasayı gözleyip ras-
yonel bir karar alması gerektiğini, bütçe açığının ma-
liye politikaları açısından da değerlendirilmesi ge-
rektiğini kaydetti.

Merkez Bankasının yeni yönetimine güvendiğini 
dile getiren Öztürk, Naci Ağbal'ın acı da olsa gerçek-
leri kabul edip ilgililere ve karar mekanizmalarına 
bunları götüreceğine inandıklarını vurguladı.

Piyasanın güvenini kazanmanın önemine dikkati 
çeken Cemal Öztürk, “Bütün mesele piyasanın yeni-
den güvenini kazanmak. 'Güven' anahtar kavram, 
sermaye ürkek, sermayenin güvenini kazanıp tekrar 
Türkiye'ye yeniden yabancı sermayenin gelmesine 
imkân sağlayacak bir para ve maliye politikaları dö-
nemine girmemiz lazım” dedi.

 TMO’dan güncellemeye onay yok 
oprak Mahsulleri Ofisi (TMO) 

TGenel Müdürü Ahmet Güldal, fın-
dık alım süresinin uzatılmasının 

üreticiler tarafından çok olumlu karşılan-
dığını ancak fiyat güncellemesinin söz 
konusu olmadığını söyledi.

Güldal, “Biz, 30 Nisan 2021’e kadar 
piyasadayız ve fındığı almaya hazırız. 
Bu, fındık üreticisi için önemli bir güven-
cedir. Üretici fındığını satamazsa, ya da 
fiyat düşerse, biz TMO olarak açıkladığı-
mız fiyattan fındık almayı garanti ediyo-
ruz. Şu anda bir fiyat güncellemesi yap-

mamız söz konusu değil. Ancak, üretici 
daha yüksek fiyatı bulursa fındığını sata-
bilir. Eğer satamazsa biz 30 Nisan’a 
kadar piyasadayız” dedi.

Yeni sezon için de uyarılarında bulu-
nan Güldal, şunları belirtti:

“Mart ayında karanfil sayımı yapıla-
cağını unutmayalım. Gelecek sezon 
üretimi yüksek görünürse farklı bir durum 
ortaya çıkar, üretim düşük olursa farklı bir 
tablo olur. 

Üreticinin bütün bu riskleri de dikkate 
alarak karar vermeleri gerekir.”

Öztürk: “Yabancı sermayenin 
gelmesi sağlanmalı”

İYİ Parti’den 4 hafta önerisi
İYİ Parti Toplumsal Politikalar Başkanı Ünzile Yüksel, düzenlediği 

basın toplantısında, İYİ Parti olarak hazırladıkları Covid-19 önlem 
paketini açıkladı. Önlemler arasında 4 hafta boyunca nüfus ha-
reketliliğinin asgariye indirilmesi talebi dikkat çekti.

Pandemi döneminde ülkenin içinde bulunduğu durumun 
ciddiyetine dikkat çeken Yüksel'in açıklaması şöyle:

İYİ Parti olarak halkımızın dertlerinin ve sorunlarının neler oldu-
ğunu biliyoruz ve bunların çözümünü üretmek için elimizden ge-
leni yapıyoruz. Muhalefet partisi olarak üzerimize düşenin sade-
ce eleştiri değil çözüm önerileri olduğunu da biliyoruz. Bulduğu-
muz çözüm önerilerini de saklamadan halkımızın huzurunda sun-
mak için sizlerle birlikte olacağız.

Pandeminin başladığı gün herkese bedava maske vadinde 
bulunanlar inşallah deva aşıyı kimseyi ayırt etmeden vatandaşı-
na ulaştırır, beklentimiz budur. Gerek ekonomik olarak gerek sağ-
lık açısından yeterli tedbirlerin alındığını düşünmüyoruz. Çünkü biz-
zat toplumun içinde yaşıyoruz.

29 MADDELİK ÖNLEM PAKETİNİN DETAYLARI
4 hafta boyunca nüfus hareketliliğinin en asgariye indirilmesi 

için alınması gereken önlemlerin başında gelmektedir. Salgın 
tüm dünyada kontrol altına alınana kadar minimum 4 hafta bo-
yunca yurtdışı giriş, çıkışlarda ekstra tedbirler alınmalıdır.

Şehirlerarası Giriş-Çıkışlarında caydırıcı etkisi olması için oto-
banlarda OGS-HGS Sistemine entegre ‘HES Kodu Tarama Siste-
mi’ geliştirilmeli ve hastalık tespit edilen vatandaşların karantina-

ya alınması sağlanmalıdır.
Toplumun bağışıklık sisteminin yüksek seviyelerde olması 

bu gibi pandemi dönemlerinde önem arz etmektedir. Bu se-
beple halka barınma, gıda temini, sağlıklı çevre ve sağlıklı 
çalışma koşulları sağlanmalı ve mahallelerde kurulacak 
aşevleri ile halkın ücretsiz ya da en azından uygun fiyata gı-
daya erişimi sağlanmalıdır.

Halk sağlığı uzmanları tarafından ihtiyacı olan vatandaş-
lara ücretsiz vitamin sağlanmalı, bu çalışmaların koordine 
edilmesi için ‘Beslenme Bilim Kurulu’ kurulmalıdır. Maske kul-
lanımının arttırılması ve doğru kullanılması için vatandaşlara 

maskeler ücretsiz verilmelidir. Mobil PCR Test 
ve Tanı İstasyonları kurulmalı, hastanelerimi-
zin üzerindeki test yükü azaltılmalı ve halkın 
teste ulaşımı arttırılmalı, testler yaygınlaştırıl-
malıdır.

Halkın sürecin hassasiyeti ile ilgili bilgilen-
dirilmesinde Meclis’teki tüm partiler koordi-
neli olarak çalışıp, farkındalık kampanyaları 
yürütmelidirler. Covid-19 Pandemisi dünya 
genelinde bir mücbir sebeptir. Bu dönemde 
asıl olan siyasi kaygıları bir kenara bırakıp va-
tandaşlarımızın sağlığını korumaktır.

Kış mevsimine girdiğimiz bu dönemde 
Grip Aşısı gibi mevsimsel aşıların temini ta-
mamlanmalı; Covid-19 aşısının vatandaşla-
ra ücretsiz ulaştırılması ve hatta vatandaşlara 
farklı menşeili aşılardan seçim hakkı tanın-
malıdır. Vatandaşların aşılanması yalnızca 
kendilerini korumak için değil, toplum bağı-
şıklığını (sürü bağışıklığı) yükseltmek için de 
önemlidir. Kişilerin aşı olmaları kendileri açı-
sından bir hak, toplum açısından bir görev-
dir. Bu konuda sağlıkçılara, politikacılara, yö-
neticilere, toplum liderlerine ve kanaat ön-
derlerine önemli sorumluluklar düşmektedir.

İngiltere'deki Hazards Kampanyası’nın 
Kasım ayında başlattığı viral eylemde oluş-
turduğu önlemler hiyerarşisine göre bu hiye-
rarşide hastalığın yayılımını yavaşlatacak en 
önemli etkenin toplu alanlarda çalışmayı 
imkan doğrultusunda engellemek olduğu 
göz önüne alınarak esnek ve evden çalışma 
düzeni uygulanmalıdır.

Başta üretim alanları olmak üzere ulaşım, 
beslenme, barınma gibi işçi sağlığı ve gü-
venliği önlemleri alınmalı, kronik hastalara 
idari izin verilmelidir. İşten çıkarılmalar yasak-
lanmalı, kısa çalışma ödeneği tam ücret ol-
malıdır. Esnek çalışma düzeni acilen devre-
ye alınmalı ve finansmanı devletin sosyal fon-
larından karşılanmalıdır. İşçilere ücretsiz- yay-
gın olarak test uygulanmalı, vaka sayılarının 
arttığı işyerlerinde üretime ara verilmelidir.

Çalışanların koruyucu donanımları işve-
renler tarafından sağlanmalı, evden çalış-
ma saatleri düzenlenmeli, evlerinden çalı-
şanların iş için kullandıkları kaynaklar (internet 
bağlantısı, telefon gibi) işveren tarafından 
karşılanmalıdır.

Sağlık çalışanlarımız sürecin başından 
beri büyük bir sağduyu ile çalışmalarına 
devam etmekte, bu süreçte orantısız bir şe-
kilde virüs ile karşı karşıya kalıp hastalanmak-
ta, hatta maalesef hayatlarını kaybetmekte-
dirler. Bugüne kadar 200den fazla sağlık çalı-
şanımızı kaybettik. Covid-19’un bir meslek 
hastalığı olarak kabul edilmesi artık reddedi-
lemeyecek bir gerçektir. Hatta pandemi sü-
recinde bu hastalık nedeniyle hayatını kay-
beden tüm sağlık çalışanlarının görev şehidi 
sayılması ile ilgili yasa teklifinin bir an önce 
meclisten geçirilmeli ve şehitlerimizin ve ya-
kınlarının hakları korunmalıdır.

Sağlık çalışanlarımızın periyodik ola-

rak test yaptırmaları sağlanmalıdır. Koruyu-
cu donanım eksikleri giderilmelidir. Soka-
ğa çıkma yasağı olan günlerde çocukları-
nı çalıştıkları hastanelere getirmek zorun-
da kalan sağlık çalışanları için hastaneler-
de izole kreşler açılmalıdır. Maddi ve ma-
nevi olarak yorulan sağlık çalışanlarımızın 
bu zor dönemde psikolojik destek almaları 
sağlanmalıdır.

Devlet tarafından hem vatandaşların 
hem de esnaf, serbest meslek sahibi, mü-
zisyen ve sanatçılar gibi tüm ihtiyaç duyan 
kesimlerin borçlarını ertelemeli ve geri öde-
mesiz kira yardımı yapılmalıdır. Bu eğitim-
öğretim yılının uzaktan eğitim ile tamam-
lanması ve öğrencilerin tablet/bilgisayar 
ve Internet erişimi öğrencilere ücretsiz sağ-
lanmalıdır.

Özel ve vakıf hastaneleri için çıkarılan 
genelgeye uyularak, her il için tüm hasta-
neler sürece dahil edilmelidir. İliçi ve illera-
rası hastaneler için koordinasyon sistemi 
kurulmalıdır. Halk Sağlığı için pandemi has-
taneleri ayrılmalıdır. Pandemi hastalık dı-
şındaki kronik, onkolojik hastalıklar ve acil ol-
guların kritik yükü bu süreçte artış gösterdi. 
Bu grup hastalara da bir an önce gerekli 
hizmeti sağlamak için her hastane Covid-
19 pandemi hastanesi olmamalıdır; pan-
demi hastanesi olanlar ve olmayanlar şek-
linde iki ayrı gruba ayrılmalıdır.

Kalabalık ve gelir düzeyi düşük ailelere 
izolasyon desteği sağlanmalıdır; izolasyon 
süresi boyunca konaklamalarının kamuya 
ait ya da kamunun finansmanını sağlaya-
cağı ayrı mekanlarda (otel, yurt) gerçek-
leştirilmesi, izolasyonda kalmak zorunda 
olanlara bakım verilmesi sağlanmalıdır.

Hastaların evde tedavi sürecinin daha 
etkin bir şekilde yürütülmesi için Covid-19 
Mobil Evde Sağlık Hizmet Birimleri kurulma-
lıdır. Pandemi sebebiyle hayatını kaybet-
miş vatandaşlarımızın ailelerine psikolojik 
destek sağlanmalıdır. Pandemi sürecinde 
tüm veriler şeffaflıkla paylaşılmalı, salgının 
demografik analizi salgın sürecinin yönetil-
mesinde yön verici olarak değerlendiril-
melidir.

Tıp Dünyası, ilişkili kurum ve kuruluşlar-
dan seçilerek gönderilen bilim insanların-
dan oluşturulacak bağımsız, şeffaf, yansız 
ve ilmi verileri referans edinmiş bir Yüksek 
Sağlık Konseyi oluşturulmalıdır. Dünya uzun 
yıllardır yaşamadığı olağanüstü bir sürecin 
içinde geçiyor. Bütün ülkeler gibi Türkiye de 
yeni pandemilerin ortaya çıkmaması için 
doğa ile uyumlu bir yaşamın oluşmasına 
katkı sunaca adımlar atmalıdır.”

lu Çay Fabrikası Müdürlüğü’ne 4 engelli ve 3 eski hü-
kümlü, Rize Cumhuriyet Çay Fabrikası Müdürlüğü’ne 
40 engelli ve 27 eski hükümlü, Trabzon Çamlı Çay Fab-
rikası Müdürlüğü’ne 8 engelli ve 5 eski hükümlü, Artvin 
Arhavi Çay Fabrikası Müdürlüğü’ne 9 engelli ve 4 eski 
hükümlü olmak üzere toplam 61 engelli ve 39 eski hü-
kümlü geçici işçi statüsüyle işe alındı.

4857 sayılı İş Kanunu’nun 30’ncu maddesi gere-
ğince Çay-Kur’a alınan engelli ve eski hükümlü işçiler, 
2020-2021 alım kampanyası döneminde iş başı ya-
pacaklar.

TİREBOLU ÇAY FABRİKASI İÇİN KURAYI KAZANANLAR
Yeni dönemde Tirebolu Çay Fabrikası için kurayı ka-

zanan 4 engelli ve 3 eski hükümlü asil işçilerin isimleri; 
Murat Taş, Onur Galip Ayvaz, Demet Kaya ve Fidan Taş-
han (Engelli kadrosu); Sinan Bebek, Namık Çetinkaya 
ve Aydın Akkuş (Eski hükümlü) olarak açıklandı.
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Gazi Cad. Yeniyol Mevkii No: 205
Tel : 0454 2168646 Giresun

UĞUR UNLU
MAMÜLLERİ

2021 size unutamayacağınız 
güzel anılar yaşatsın, 

yeni yılınız kutlu olsun!

 ADD’den yeni dernek yasa teklifine tepki 
Atatürkçü Düşünce Derneği 

(ADD) Giresun Şube Başkanı 
Oğuzcan Özdemir, “Devlet, terör-
le mücadelede her türlü imkan ve 
araca sahiptir. Bu gerekçe ile der-
neklerin yönetimlerine kayyum 
atanabilmesi, malvarlıklarına el 
konulabilmesi ve faaliyetlerinin 
durdurulabilmesi, şahıs devletinin 
oluşumundaki en ürkütücü ve en 
son kilometre taşıdır” eleştirisinde 
bulundu.

Özdemir, derneklere kayyum 
atama yönündeki yasa teklifine 
ilişkin yaptığı açıklamada, “Örgüt-
lenme, Anayasal bir haktır, de-
mokrasinin güvencesidir” dedi.

Türkiye Büyük Millet Meclisi’ne 
sunulan yeni yasa teklifinde, terö-
rizmin ve kitle imha silahlarının fi-
nansmanının engellenmesi ge-
rekçesi ile dernek yönetimlerine 
kayyum atama, dernek malvarlık-
larının dondurulması ve faaliyeti-
nin durdurulmasına ilişkin düzen-
lemeler bulunduğunu hatırlatan 
Özdemir, şunları dile getirdi:

“Yurttaşlarımızın örgütlenme 
hakkı, demokratik toplum düzeni-
nin ve Anayasa’nın demokratik 
devlet ilkesinin ön koşulu ve gü-
vencesidir. Demokratik toplumlar-

da, yurttaşların örgütlenmeleri ve 
örgütsel etkinlik gerçekleştirmeleri 
hukuki güvence altındadır. Yasa-
lar çerçevesinde, yasaların dene-
timinde ve güvencesinde oluştu-
rulan örgütlenmeler, çağdaş dün-
yada demokratik baskı unsurları 
olup demokrasinin ve çoğulcu 
toplum yapısının temelini oluştur-
maktadır. Hukuk devletinde yurt-
taşlar, yaşadıkları topluma karşı 
sosyal sorumluluklarını, ancak, de-
mokratik kitle örgütlerinde güç bir-
liği yaparak yerine getirebilir.

Atatürkçü Düşünce Derneği, 
kamu yararına çalışan bir demok-
ratik kitle örgütüdür. Kurulduğu 
günden bu yana, Türkiye Cumhu-
riyeti’ne yönelik her türlü bölücü 
ve gerici kalkışmaların karşısında 
durmuştur. Terörün, nereden gelir-
se gelsin emperyalizme hizmet et-
tiğinin, faşizmin değirmenine su ta-
şıdığının bilincindedir.”

Özdemir, “Derneklerin işlevsiz 
hale getirilmesi, terör bahanesi ile 
yurttaşlarımızın örgütlenme hakkı-
nın elinden alınması ve demokra-
tik kitle örgütlerinin faaliyetlerinin kı-
sıtlanması asla kabul edilemez” di-
yerek, şu açıklamada bulundu:

Devlet, terörle mücadelede 

her türlü imkan ve araca sahiptir. Bu 
gerekçe ile

derneklerin yönetimlerine kayyum 
atanabilmesi, malvarlıklarına el konu-
labilmesi ve faaliyetlerinin durdurula-
bilmesi, şahıs devletinin oluşumun-
daki en ürkütücü ve en son ki-
lometre taşıdır. Bu düzenle-
me ile devlet ve toplum ya-
pısı, kazanılmış hak ve öz-
gürlükler geriye götürü-
lecek, dernek yönetici-
lerinin seçme ve seçil-
me yoluyla güven-
cede olan örgütlen-
me özgürlükleri de 
İçişleri Bakanlığı’nın si-
yasi vesayeti altına 
alınmış olacaktır.

İktidarın baskıcı yö-

netim anlayışı, bugüne kadarki hukuk tanımaz uygulama-
ları Türkiye Büyük Millet Meclisi’ne getirilen bu yasa teklifinin 
ardındaki niyetleri daha iyi görmemizi ve anlamamızı sağ-
lamaktadır.

Türkiye Büyük Millet Meclisi üyelerini Anayasa hükümleri-
nin ve demokratik toplum yapımızın korunması için, bu 
yasa teklifini reddetmek üzere göreve çağırıyoruz. Atatürk-
çü Düşünce Derneği, aynı kaygıları paylaştığı ve benzer 
amaçları benimseyen tüm demokratik kitle örgütlerini bu 
yasa teklifine karşı ortak mücadeleye çağırmaktadır. 
Boyun eğmeyeceğiz, yolumuzdan dönmeyeceğiz.”

 Prof. Dr. Keskin,
 TÜBA üyeliğine seçildi 

Tirebolulu olan ve İstanbul Yıldız Üniversitesi (YTÜ) İktisadi 
ve İdari Bilimler Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Halit Keskin, Türkiye 
Bilimler Akademisi (TÜBA) asli üyeliğine seçildi.

Türkiye Bilimler Akademisi’nin yapılan 57’nci genel kuru-

lunda 5 konsey üyesi ve 28 yeni akademi üyesinin yer aldı-

ğı yönetimine giren Prof. Dr. Keskin, kısa bir süre önce de 

YTÜ’de İktisadi ve İdari Bilimler Fakültesi Dekanlığı’na getiril-

mişti.

Bir dönem Tirebolu Dernekler Federasyonunda Genel 

Başkanlık görevi de yapan Prof. Dr. Keskin’in, TÜBA’ya asli 

üye olarak girmesi, büyük memnunluk yarattı.

PTT’den yeni yıla özel indirim
Giresun PTT Başmüdürü Şenel Yücel, 

PTT’nin yeni yıla özel olarak düzenlenecek 
kampanya ile kargo gönderimleri ve e-
ticaret alışverişlerinde büyük indirim fırsatla-
rını müşterileriyle buluşturacağını bildirdi.

Başmüdür Yücel, yaptığı açıklamada, yıl-
başına özel düzenlenen kampanya kapsa-
mında, 25-31 Aralık 2020 tarihleri arasındaki 
iş günlerinde bireysel müşteriler tarafından 
postaya verilecek yurt içi varışlı APS kurye ve 
posta kargosu gönderilerine yüzde 25 ora-
nında indirim uygulanacağını belirtti.

“TEBRİK KARTI İLE GELENEKLER YENİDEN 
CANLANIYOR”

PTT’nin tebrik kartı gönderme alışkanlığı-
nın yaygınlaştırılması ve unutulmaya yüz tut-
muş gelenekleri yeniden canlandırılması 
için yılbaşına özel tebrik kartları da hazırladı-
ğını kaydeden Yücel, şu açıklamalarda bu-
lundu:

“Hazırlanan özel tasarım tebrik kartları, 
birbirinden güzel dileklerinizi, sevdiklerinize 
ulaştıracak. Kış mevsimine özel görsellerin 
yer aldığı tebrik kartları tüm PTT iş yerlerinden 
ücretsiz olarak alınabilirken, kartların posta 
gönderim ücreti ise müşterilerden tahsil edi-
lecek.

“MUTLU YILLAR, MUTLU ALIŞVERİŞLER”
Türkiye’nin Milli E-Ticaret Platformu Pt-

tAVM.com’da yeni yıla sayılı günler kala 
müşterilerine, ‘Mutlu Yıllar, Mutlu Alışverişler’ 

konseptiyle indirimli ürünler sunuyor. Elektronikten 
modaya, küçük ev aletlerinden kozmetiğe, kişisel 
bakım ürünlerinden petshop ürünlerine, mobilya-
dan araç aksesuarlarına kadar farklı ihtiyaç ve tarza 
hitap eden binlerce ürünün yer aldığı Pt-
tAVM. com, yeni yıla özel ürünlerde yüzde 25 -80 
arasında değişen oranlarda indirimler yapacak.

“HAFTA BOYUNCA BENZERSİZ KAMPANYALAR”
PttAVM. com, yeni yıl kampanyalarının yanı sıra 

haftanın belirli günlerinde de çeşitli kampanyalar 
düzenliyor. Salı günleri ‘Her Salı Teknoloji Bayramı’ slo-
ganıyla elektrikli süpürge, bilgisayar, tablet, ütü ve te-
levizyon gibi elektronik ürünlerde avantajlı fiyatlar su-
nuluyor. Çarşamba günleri ise ‘Haftanın Ortası İndi-
rim Fırsatı’ mottosuyla seçili ürünlerde birbirinden 
farklı indirim fırsatları uygulanıyor.”

Bozuk orman arazileri ihya ediliyor
Giresun Orman Bölge Müdürlüğü 

iyileştirme çalışmaları kapsamında 10 
bin adet fidanı toprakla buluşturdukla-
rını belirtti.

Müdürlükten yapılan açıklamada, 
öncelikli amaçlarının çökmekte olan 
ormanları ve bozuk alanları ihya 
etmek olduğu ifade edilerek, şu bilgi 
verildi:

“Bu kapsamda Keşap İşletme Şefli-
ğimizde iyileştirme çalışmaları ile 114 
nolu bölmemize mühendislik bilgisi ve 
estetik anlayışla müdahale ederek 10 
bin adet fidanı toprakla buluşturduk. 
Özverili ve nitelikli faaliyetlerimizin de-
vamı ile bozuk sahalarımızda çalış-
malarımızı sürdürmek, anlayışımızdır.”
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Şehr-i Yeşil Restaurant
KEŞAP

Sevgilerin birleştiği, 
belki durgun, belki yorgun, 

yine de mutlu, yine de umutlu, 
yіne de sevgі dolu nіce yıllara!

Üniversite sanayi 
işbirliği geliştiriliyor

Giresun Valisi Enver Ünlü, “Ajanslarımızla birlikte üniversitemizin sek-
törün sorunlarıyla ilgili araştırmalar yapması, çalışmalar yapması ve 
yakın işbirliği içerisinde yine İŞKUR’umuzla birlikte, Sanayi ve Teknoloji 
Bakanlığımıza bağlı tüm kurum ve kuruluşlarla birlikte bu konuda 
yakın işbirliği içerisinde, KOSGEB’i de buraya dahil ediyoruz, iş birliği 
içerisinde olmamız gerektiğini düşünüyorum” dedi.

Vali Ünlü, Kamu-Üniversite-Sanayi İşbirliği (KÜSİ) Planlama ve Geliş-
tirme Kurulu toplantısına başkanlık yaptı.

Kovid-19 salgını tedbirleri nedeniyle zoom uygulaması üzerinden 
Vali Ünlü başkanlığında gerçekleştirilen ilk toplantıya; Giresun Üniver-
sitesi Rektörü Prof. Dr. Yılmaz Can, DOKAP Bölge Kalkınma İdaresi Baş-
kanı Hakan Gültekin, ilgili kurum müdürleriyle KOSGEB, TSE, İŞKUR, 
OSB, ile oda ve borsa temsilcileri katıldı.

VALİ ÜNLÜ: “YERLİ VE MİLLİ ÜRETİMİN NE KADAR ÖNEMLİ OLDUĞU 
GÖRÜLDÜ”

Toplantının açılış konuşmasını yapan Vali Ünlü, Kovid-19 salgınının 
ekonomik ve sosyal etkilerine yönelik olarak yürütülmesi gereken ça-
lışmalar hakkında bilgilendirmede bulunarak “İçerisinden geçtiğimiz 
bu küresel salgın ve hemen öncesinde ve devamında yaşadığımız 
küresel ekonomik krizler yerli ve milli üretimin ne kadar önemli oldu-
ğunu, ithal ikameci politikaların ne kadar önemli olduğunu bizlere bir 
kez daha göstermiş oldu. Bu tür kriz ortamlarında ayakta kalabilen ve 
krizlerden en az etkilenen ülkelerin dışa bağımlılığı az, kendi üretimini 
kendisi gerçekleştiren ve üretim odaklı çalışan, üretime önem veren 
ülkeler olduğu bir kez daha görüldü” diye konuştu.

Özellikle salgından hizmet sektörünün çok etkilendiğini ve bu sek-
tördeki istihdamın çok olumsuz etkilendiğini gördüklerini anlatan Vali 
Ünlü, şöyle devam etti:

“Hizmet sektörünü destekleyici politikaları devletimiz ivedilikle ha-
yata geçirdi. Hizmet sektöründeki çalışan şirketlerimize, iş yerlerimize 
kira yardımı gibi destekler gün be gün Sayın Cumhurbaşkanımızın 

emir ve direktifleriyle uygulamaya koyuluyor. Şu anda bazı işyerle-
rinin kapalı olması ya da çok kısıtlı olarak çalışması en çok hizmet 
sektörünü etkiliyor ama bunu yanında tabi ki diğer sektörlerinde 
bu kriz ortamından ve salgından olumsuz etkilendiğini maalesef 
hep birlikte müşahede ediyoruz. Bununla ilgili tedbirleri Valiliğimiz 
koordinesinde, ilgili paydaş kurum ve kuruluşlarımızla birlikte el birli-
ğiyle hafif derecede atlatmak adına gerekli tedbirleri alıyoruz ve 
almaya da devam ediyoruz.”

“AR-GE VE İNOVASYONA ÖNEM VEREN SEKTÖRLER AZ ETKİLENDİ”
Vali Ünlü, kurumsallaşmış Ar-Ge’ye, yenilikçiliğe, inovasyona, 

teknolojiye ve dijitalleşmeye önem veren sektörlerin krizden daha 
az etkilendiklerini gördüklerini dile getirerek, “İlimizde de salgınla 
mücadele kapsamında hizmet sektörünün yanında imalat sektö-
rünün de aksamaması ve lojistik zincirin kırılmaması, lojistik süreklili-
ğin vatandaşlarımızın ihtiyaçlarının karşılanması adına sektörün ak-
samadan çalışması ancak alınan tedbirlerle mümkündür. Bu ko-
nuda da etkili tedbirler aldığımızı hem ülke genelinde hem de ili-
miz özelinde ifade edebilirim” dedi.

“SERMAYE VE FİNANSAL DESTEKLERİN ARTIRILMASI GEREKİYOR”
“Kredi destek miktarlarının artırılması, sanayinin ulusal ve ulusla-

rarası pazarlara erişim maliyetlerini azaltıcı ve finansal kaynakları-
nın artırılması, güçlendirilmesi noktasında ilimiz adına çaba sarf 
edilmesi gerektiğini ifade etmek istiyorum” diye konuşan Vali Ünlü, 
“Firmaların, Ar-Ge ve inovasyon konusunda daha fazla kaynak ve 
zaman ayırması gerekiyor. Bu anlamda finansal kaynağın yetersiz 
olduğunu biliyorum ama bununla birlikte ilimizdeki önemli kurum 
ve kuruluşlar, başta ajanslarımız olmak üzere ve tabi ki üniversite-
mizin destek vermesiyle Ar-Ge ve inovasyon çalışmalarına daha 
fazla zaman ayırıp öncelik vermemiz gerekir” diye belirtti.

“ÜNİVERSİTE-SANAYİ İŞBİRLİĞİ ÇOK ÖNEMLİ”
Üniversite-sanayi işbirliğinin önemli olduğuna inandığını kayde-

den Ünlü, “Bu anlamda inşallah salgın sona erdiğinde 
çok daha sık, yüz yüze toplantılar yapacağımızı, sektö-
rün sorunlarını masaya yatırıp hep beraber bir masanın 
etrafında saatlerce konuşacağımız günleri gerçekten 
bende çok özledim. Ajanslarımızla birlikte üniversitemi-
zin sektörün sorunlarıyla ilgili araştırmalar yapması, ça-
lışmalar yapması ve yakın işbirliği içerisinde yine 
İŞKUR’umuzla birlikte, Sanayi ve Teknoloji Bakanlığımıza 
bağlı tüm kurum ve kuruluşlarla birlikte bu konuda yakın 
işbirliği içerisinde, KOSGEB’i de buraya dahil ediyoruz, iş 
birliği içerisinde olmamız gerektiğini düşünüyorum” ifa-
delerine yer verdi.

Vali Ünlü’nün konuşmasının ardından kurul üyeleri ta-
rafından Kovid-19 salgınının getirdiği sıkıntılar ve fırsatlar 
çerçevesinde KÜSİ faaliyetlerinin planlanması ve Gire-
sun’da yapılması gereken faaliyetler değerlendirildi.
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Hastane ve stat 
bölgesine köprü

G
iresun Eğitim ve Araştırma Hastanesi ile 
yeni stat nedeniyle yoğunlaşan araç trafi-
ğine çözüm arayışları kapsamında yeni 

bir köprü yapılacağı bildirildi.
Giresun Belediye Başkanı Aytekin Şenlikoğlu’nun 

Devlet Su İşleri (DSİ) yetkilileriyle yapmış olduğu temas 
ve öneriler sonrası stadyum ile hastane arasından De-
reli yoluna uzanan yeni bir köprünün yapılacağı belir-
tildi.

Köprünün yapılacağı alanda incelemelerde bu-
lunan Belediye Başkanı Aytekin Şenlikoğlu, yeni yatı-
rımların gelmesi ile Aksu bölgesinde trafiğin beklenil-
diği şekilde arttığını belirterek, “Aksu bölgemize yeni 
okulların, yeni hastane ve yeni stadın yapılması ile bir-
likte cazibe merkezi haline dönüştü. Hastanemizde 
ciddi bir yoğunluk var. Giresunspor’umuz maçlarını 
da artık yeni statta oynanacak. İnşallah Süper Lige de 
çıktığında bu bölgede (pandemi sonrası) ciddi bir ka-

labalık oluşacağını düşünüyoruz. İşte bu sebeple biz 
de hastane ve yeni stadyumun olduğu bölgeden 
Aksu deresinin karşı tarafı olan Dereli yoluna bağlantı 
sağlayacak bir köprü yapılmasına karar verdik” dedi.

Şenlikoğlu, “Gerek Dereli, gerek Doğu bölgesi ilçe-
leri gerekse Giresun’dan gelecek araçlar köprüyü kul-
landığında araç trafiğinin bir hayli rahatlayacağını dü-
şünüyoruz” diyerek, “Bu kapsamda DSİ yetkilileri ile 
yaptığımız görüşmeler sonuç verdi ve yeni köprümüz 
yapım aşamasına geldi. Giresun için çalışmalarımız 
her alanda devam edecektir” ifadesinde bulundu.

İncelemeye katılan DSİ Giresun Şube Müdürü 
Ogün Şükrü Turan, 4 Ocak 2021’de yapım ihalesinin 
gerçekleşeceği köprünün 70 metre uzunluğunda ve 
20 metre genişliğinde kemer tipi şeklinde dökme 
beton sistemi ile inşa edileceğini söyledi. Köprünün 2 
yıl içerisinde tamamlanmasının hedeflendiği bildirildi.

Partilerin yapılmaması
 tercih değil, zorunluluktur!

İçişleri Bakanlığı 81 ilin valiliğine yılbaşında 
uygulanacak sokağa çıkma kısıtlamalarıyla il-
gili ek genelge gönderdi. Başta kolluk kuvvet-
leri olmak üzere ilgili tüm kurum ve kuruluşlar 
'tam mesai' çalışacak. Genelgede "Salgınla 
mücadeleyi akamete uğratmamak adına 
kalabalıkların kontrolsüz şekilde bir araya gel-
mesine neden olacak yılbaşı partilerinin ya-
pılmaması tercih değil zorunluluktur" denildi.

Genelgede hafta sonları uygulanan so-
kağa çıkma kısıtlamasının önümüzdeki hafta 
içi yılbaşı akşamını da kapsayacak şekilde 
31 Aralık 2020 Perşembe günü saat 
21.00'den 4 Ocak 2021 Pazartesi günü saat 
05.00'e kadar uygulanacağı hatırlatıldı.

Yılbaşı öncesi, yılbaşı akşamı ve sonrasın-
da Covid-19 tedbirleri, genel güvenlik ve 
asayiş uygulamaları, terör örgütlerinin faali-
yetlerine yönelik tedbirler ile trafik tedbirlerine 
ilişkin alınması gereken önlemler belirlenerek 
vali ve kaymakamların koordinasyonunda 
başta kolluk kuvvetleri olmak üzere ilgili diğer 
birimler tarafından gerekli hazırlıkların yapıl-
ması konusunda talimatı verildiği belirtildi.

Genelgede konaklama tesislerinin içeri-
sinde yer alan apart/villa tarzı yerlerde veya 
kiralık müstakil villalarda yılbaşı partileri-
nin/kutlamalarının organize edildiği ve bu 
yönde hazırlıkların yapıldı haberlerine de de-
ğinildi.

Genelgede, salgınla mücadelede başta 
sağlık çalışanları olmak üzere, tüm kesimlerin 
büyük fedakarlıklar yaptığı, tüm bu gayret ve 
fedakarlıkları boşa düşürecek ve halk sağlığı-

nı tehlikeye atabilecek yılbaşı partilerinin top-
lum nezdinde kabul edilebilir bir durum ola-
madığına dikkat çekildi. Bu doğrultuda illere 
gönderilen genelgede alınan kararlar şu şe-
kilde sıralandı:

YILBAŞI PARTİLERİNİN YAPILMAMASI TERCİH 
DEĞİL ZORUNLULUK

Toplum sağlığının korunmasının her şey-
den önce geldiği, milletimizin her ferdinin fe-
dakarlık yaptığı ve bu fedakarlıklar sayesinde 
salgının seyrinde ciddi düşüşün sağlandığı 
bu süreçte; salgınla mücadeleyi akamete 
uğratmamak adına kalabalıkların kontrolsüz 
şekilde bir araya gelmesine neden olacak yıl-
başı partilerinin yapılmaması tercih değil zo-
runluluktur.

Bu amaçla yılbaşı akşamında başta kol-
luk kuvvetleri olmak üzere ilgili tüm kurum ve 
kuruluşlarca tam mesai yapılarak, Covid-19 
salgınıyla mücadelede alınan diğer önlem-
lerle birlikte, konaklama tesisleri ve kiralık villa 
benzeri yerler de dahil olmak üzere hiçbir me-
kanda yılbaşı partisi/kutlama organizasyonu 
yapılmamasına yönelik gerekli planlama, ko-
ordinasyon ve denetim faaliyetleri eksiksiz şe-
kilde yerine getirilecek.

Alınan tedbirlerin tam anlamıyla uygulan-
ması amacıyla ilgili tüm birimlerin kesintisiz 
mesai yapması sağlanacak.

İçişleri Bakanlığı'nın ilgili merkez birimleri 
(başta Güvenlik ve Acil Durumlar Merkezi- 
GAMER) ve bağlı kuruluşlarında yeterince per-
sonel planlaması yapılacak ve sahadaki 
durum 24 saat esasına göre takip edilecek.

Sosyal medyaya yansıyabilecek her türlü 
olumsuz durum (Covid-19, terör, asayiş ve 
trafik tedbirlerine aykırılıklar vb.) tespit edi-
lecek. Bu durumlarla ilgili gerekli müdahale-
nin yapılabilmesi için Emniyet Genel Müdür-
lüğü siber suçlarla mücadele ve istihbarat bi-
rimleri anlık olarak gerekli takip faaliyetlerini 
yürütecek.İl ve ilçelerde alınan tedbirlerin ek-
siksiz uygulanmasının sağlanmasına yönelik 
vali/kaymakamlar, kolluk kuvvetleri, 112 Acil 
Çağrı Merkezleri, zabıta teşkilatı başta olmak 
üzere tam mesai yapılarak, herhangi bir ak-
samaya meydan verilmeyecek.

VEFA SOSYAL DESTEK GRUPLARI ÇALIŞMA-
LARINA AĞIRLIK VERECEK

Vali ve kaymakamların koordinasyonun-
da; 31 Aralık 2020 Perşembe saat 21.00'den 
başlayarak 1 Ocak Cuma, 2 Ocak Cumarte-
si ve 3 Ocak Pazar günlerinin tamamını kap-
sayacak ve 4 Ocak 2021 Pazartesi saat 
05.00'de bitecek şekilde uygulanacak soka-
ğa çıkma kısıtlaması süresince; Vefa Sosyal 
Destek Grupları vasıtasıyla, engelli vatandaş-

lar ile 65 yaş ve üzeri ya da kronik rahatsızlıkları 
bulunan vatandaşların temel ihtiyaçlarının gi-
derilmesine yönelik çalışmalara ağırlık veril-
mesi sağlanacak.

Kolluk birimleri ve Vefa Sosyal Destek Grup-
ları tarafından, daha önce valilere gönderilen 
talimatla tüm tedbirlerin alınmış olmasına rağ-
men yine de anlık olarak barınacak yeri olma-
ması nedeniyle sokakta yaşamak durumun-
da kalan vatandaşların mevsimsel etkiler de 
göz önünde bulundurularak barınma dahil 
her türlü temel ihtiyaçlarının giderilmesine yö-
nelik tedbirler alınacak.

ALINAN ÖNLEM VE TEDBİRLERE UYMAYANLA-
RA ADLİ İŞLEM

Valilik/Kaymakamlıklar bünyesinde teşkil 
edilen hayvan besleme gruplarınca, gerek kış 
mevsimi gerekse sokağa çıkma kısıtlaması ne-
deniyle yiyecek bulmakta güçlük çeken/çe-
kebilecek sokak hayvanlarının beslenmesine 
yönelik ilgili sivil toplum kuruluşlarıyla işbirliği içe-
risinde gerekli tedbirler alınacak. Barınaklar ile 
orman, park, bahçe gibi sokak hayvanlarının 
doğal yaşam ortamlarına mama, yem, yi-
yecek bırakılmasına özen gösterilecek.

İçişleri Bakanlığı'nın ilgili birimleri, bağlı kuru-
luşları, valilikler/kaymakamlıklar, kolluk kuvvet-
leri ile diğer kurum ve kuruluşlar tarafından ge-
rekli planlamalar yapılacak ve uygulamada 
herhangi bir aksamaya meydan verilme-
yecek.

Alınan önlemlere aykırılık teşkil ettiği tespit 
edilen eylem ve davranışlar ile durumlara se-
bebiyet verenlere ilgili mevzuatı doğrultusun-
da gerekli idari işlemler tesis edilecek. Konusu 
suç teşkil eden davranışlara ilişkin adli işlemler 
başlatılacak.

Bilge: “Keçi katliamı durdurulsun”
CHP Giresun İl Başkanı Fikri Bilge, 

“Av turizmi adı altında yaban hayatı 
ve canlı çeşitliliğinin tehdit edildiğini 
gözlüyoruz, bu nedenle av turizminin 
yasaklanması gerektiğini söylüyoruz” 
dedi.

Bilge, Giresun’da 10 yaban keçisi 
için düzenlenen av ihalesinin iptal 
edilmesini istediklerini ifade ederek, 
vahşete hep birlikte karşı durulmasını 
istedi. 

Tarım ve Orman Bakanlığının Gi-
resun’da 10 yaban keçisi için açmış 
olduğu avlanma ihalesinin durdurul-
ması için yetkilileri göreve davet ettik-

lerini kaydeden Bilge, açıklamasında şunları 
dile getirdi:

“Giresun’da sivil toplum kuruluşlarının do-
ğaya zarar verecek her türlü olayda ortak 
hareket etmesi gerekliliğine inanıyoruz. Av tu-
rizmi adı altında yaban hayatı ve canlı çeşit-
liliğinin tehdit edildiğini gözlüyoruz, bu ne-
denle av turizminin yasaklanması gerektiği-
ni söylüyoruz.

Avcılık izni ile yaban keçilerimizin yaşam 
alanlarına zarar verilmektedir. Doğada tek 
başımıza yaşamıyoruz. Bütün canlılar olarak 
birbirimizin yaşamından sorumluyuz, bu ne-
denle Giresun ilimizde yaşanacak olan 
yaban keçisi katliamına dur demeliyiz.”
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STAT: Spor Toto Akhisar

HAKEMLER: Turgut Doman (xx), Orkun Aktaş (xx), Ali 

Can Alp (xx)

AKHİSARSPOR: Lukac (x), Alperen (x), Doğukan (x), 

Musa (x), Kadir (x), Ali Kaan (x), Rotman (x), Taha (x), 

Çekdar Orhan (xx), Onurcan Güler (x) (Dk. 73. Bora x), 

Mert Efe (x)

GİRESUNSPOR: Onurcan Piri (xxx), Hayrullah (xx), Di-

arra (xxx), Sergen (xxx), Hüsamettin (xx), Erol Can (xx), 

Nalepa (xx) (Dk. 76 Traore x), Sergio (xxx) (Dk. 90 

Kerem), Eren Tozlu (xx)(Dk. 50 Uzodimma xx), Caner 

Hüseyin (xx), Balde (xx)(Dk. 90 Yasin Ozan)

GOL: Dk. 68 Sergio Junior (Giresunspor),

SARI KARTLAR: Rotman, Alperen, Çekdar Orhan, 

Kadir (Akhisarspor)- Nalepa, Sergio (Giresunspor)

TFF 1’inci Liginde geçtiğimiz hafta liderliğe oturan Giresunspor, Akhisarspor’u da yenerek li-
derliğini devam ettirdi. Yeşil beyazlılar üst üste beşinci maçını da kazanmış oldu.

Ligin 16’ncı haftasında deplasmanda Akhisarspor’a konuk olan Giresunspor, rakibini attığı 
tek golle yenerek üst üste beşinci galibiyetine alıp, liderliğini sürdürdü.

Maçın büyük bölümünde rakibine karşı daha üstün oynayan ve gol pozisyonları bulan Ço-
tanaklar, 68’inci dakikada Sergio Junior ile golü buldu. Rakip kalede gol arayan yeşil beyazlı-
lar başka gol bulamadı ve maçı Sergio’nun attığı gol ile 1-0 kazandı.Maçın ardından büyük 
sevinç yaşayan yeşil beyazlılarda Eren Tozlu maçın 50’nci dakikasında sakatlanıp oyundan çı-
karken Nalepa da gördüğü sarı kart ile cezalı duruma düştü.

32 puanla haftayı zirvede kapatan yeşil beyazlılar 3 Ocak Pazar günü Atatürk Stadında 
saat 16.00’da Tuzlaspor’u konuk edecek. Giresunspor bu maçı da kazanarak ilk devreyi lider 
olarak bitirmeyi hedefliyor.

Şengül: "Giresunlular  Süper Ligi istiyor”
Giresunspor Teknik Sorumlusu Ümit Şengül, “Giresun halkı Süper Ligi istiyor. 

Bu kadro da bunu başaracak bir kadro ligin sonunda da bunu başaracağı-
mıza inanıyorum. Ciddi rakiplerle oynadık. Son 5 hafta hedefi olan takımlarla 
oynadık ve hepsini kazandık” dedi.

Deplasmanda 1-0 kazandıkları Akhisarspor maçının ardından açıklama-
larda bulunan Ümit Şengül, liglerin bitmesine bir hafta kala arzu ettikleri 
puana son maçtan önce ulaştıklarını ifade ederek, Tuzla maçını da kazan-
dıkları takdirde hedefledikleri bir puanın üzerinde ligin ilk yarısını bitireceklerini 
söyledi.

Şengül, “İkinci yarıda da inşallah iyi bir hazırlık dönemi geçirip ligde başa-
rıyı hedefleyen ve çıkmayı ciddi bir şekilde isteyen bir takım bulacak rakipler 
karşısında” diyerek, şöyle konuştu:

“Giresun halkı Süper Ligi istiyor. Bu kadro da bunu başaracak bir kadro 
ligin sonunda da bunu başaracağımıza inanıyorum. Ciddi rakiplerle oyna-
dık. Son 5 hafta hedefi olan takımlarla oynadık ve hepsini kazandık. Bu bizim 
için önemli bir avantaj oldu. İnşallah ikinci yarıda da haftaya Tuzla maçını da 
aşarak kaldığımız yerden devam edeceğiz.”
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